
Zápisnica č. 10/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 28. 4. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Ján Malina 
 
Neprítomní:  Maroš Finka 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Správa o kontrolnej činnosti útvaru hlavného kontrolóra za rok 2007 (Ing. Malina) 
2. Príprava stretnutia vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
3. Busty rektorov STU (pror. Petráš) 
4. Príprava 3. reprezentačného plesu STU 2009 (pror. Petráš) 
5. Nevysporiadané pozemky STU (pror. Janíček) 
6. Správa o BOZP na STU za rok 2007 (pror. Finka) 
7. Nový EIS – informácia (pror. Finka) 
8. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Správa o kontrolnej činnosti útvaru hlavného kontrolóra za rok 2007 (Ing. Malina) 
2) Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
3) Busty rektorov STU (pror. Petráš) 
4) Nevysporiadané pozemky STU (pror. Janíček) 
5) Správa o BOZP a ochrany pred požiarmi na STU za rok 2007 (pror. Finka) 
6) Reklamné nosiče na budovách fakúlt STU (pror. Janíček) 
7) Návrh zmluvy na zabezpečovanie leteniek a služieb súvisiacich s leteckou prepravou osôb 

do zahraničia (pror. Janíček) 
8) Návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/7/2008, 1/4/2008, 2/7/2008, 3/7/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Úloha V-STU č. 1/10/2008 
Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi vypracovať akčný plán realizácie opatrení 
vyplývajúcich z analýzy energetického hospodárstva na STU. 
Z: Prorektor Janíček 
T:26. 05. 2008 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Rektor Báleš: 
- Informoval o priebehu rokovania SRK. Jednou z hlavných tém bola metodika prípravy 

rozpočtu a požiadavky na navýšenie rozpočtu pre vysoké školy. 
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- Všetci členovia vedenia STU budú mať do konca mája 2008 elektronický podpis. 
- Je potrebné odoslať na MŠ SR priority pre kapitálové výdavky. 
 
Prorektor Redhammer: 
- Informoval o oponentúre dlhodobej vízie rozvoja SR 
- Informoval o konferencii zvolanej z iniciatívy podpredsedu vlády SR Čaploviča 

o centrách excelencie vo výskume v Brne 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o rokovaní komisie MŠ SR pre prípravu metodiky rozpočtu pre vysoké školy. 
Termín ďalšieho stretnutia je 6.5.2008 na MŠ SR. 
 
 
K bodu 1 Správa o kontrolnej činnosti útvaru hlavného kontrolóra za rok 

2007 (Ing. Malina) 
  
Ing. Malina: Predložil na rokovanie vedenia STU obsiahlu písomnú správu o kontrolnej 

činnosti za rok 2007 a stručne prezentoval jej obsah. 
Rektor Báleš: Požiadal o bližšie vysvetlenie konkrétnych zistení kontrolných orgánov. 

Poveril prorektora Janíčka, aby vypracoval správu k vykázanému manku na 
MTF STU v Trnave. Poďakoval celému útvaru hlavného kontrolóra za 
dobrú prácu, ktorú odviedli pri plánovaných kontrolách aj pri prešetrovaní 
sťažností v roku 2007. 

Kvestorka STU 
Žideková: 

Navrhla, aby sme požiadali MŠ SR o objednanie softvéru na spracovanie 
sociálnych štipendií. Táto agenda by skôr prináležala MPSVaR SR. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/10/2008 
Vedenie STU schvaľuje „Správu o kontrolnej činnosti útvaru hlavného kontrolóra STU za rok 
2007“. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/10/2008 
Vedenie STU sa v súvislosti s kombinovanou metódou štúdia zaoberalo opatreniami na 
zabezpečenie odpovedajúcej kvality tejto formy štúdia. 
 
 
K bodu 2 Príprava stretnutia vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Táto akcia už nie je novinkou. Bola úspešne uskutočnená už minulý rok za 

účasti cca 20 zahraničných zastupiteľstiev. Stretnutie je plánované na 2. júna 
2008 o 14:00 hodine na rektoráte STU. Je potrebné zabezpečiť informačné 
materiály z fakúlt STU.  

 
Stanovisko V-STU č. 1/10/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o príprave stretnutia vedenia STU s 
veľvyslancami. 
 
 
K bodu 3 Busty rektorov STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál v spolupráci s dekanom FA STU Petránskym. 
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Navrhuje vytvoriť galériu búst všetkých rektorov STU za pomoci FA STU.  
 
Stanovisko V-STU č. 2/10/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o bustách rektorov STU. Budú vyrobené 
z patinovaného epoxidu. Poveruje prorektora Petráša ďalším rokovaním o výške autorských 
honorárov a preveriť podmienky  výberového konania v tomto prípade. 
 
 
K bodu 4 Príprava 3. reprezentačného plesu STU 2009 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Prorektor Petráš podal ústnu informáciu o stave prípravy plesu. Prebieha 

rokovanie s Inchebou. Zatiaľ rokovanie nie je ukončené. 
 
Stanovisko V-STU č. 3/10/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy plesu a mieste konania. 
 
Úloha V-STU č. 2/10/2008 
Rektor STU ukladá prorektorovi Petrášovi pripraviť písomný materiál a informovať 
o výsledkoch rokovania s Inchebou ohľadom konania 3. reprezentačného plesu STU. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 12. 05. 2008 
 
 
K bodu 5 Nevysporiadané pozemky STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Prorektor Janíček predložil písomný materiál obsahujúci situačné mapy 

s pozemkami STU, ktoré nie sú vo vlastníctve STU a podrobne informoval 
o situácii v jednotlivých prípadoch, ktorá nie je pre STU priaznivá. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/10/2008 
Vedenie STU prerokovalo materiál „Nevysporiadané pozemky STU“ a poveruje prorektora 
Janíčka rokovaním s predstaviteľmi mesta Bratislavy a mestskej časti Ružinov 
o podmienkach zámeny resp. odkúpenia pozemkov, o ktoré má STU záujem. 
 
 
K bodu 6 Správa o BOZP na STU za rok 2007 (pror. Finka) 
  
Rektor Báleš: K predloženej správe neboli žiadne pripomienky.  
 
Stanovisko V-STU č. 4/10/2008 
Vedenie STU prerokovalo materiál „Správa o BOZP na STU za rok 2007“ a ukladá 
prorektorovi Finkovi skontrolovať, či všetky súčasti STU majú takúto správu urobenú. 
 
 
K bodu 7 Nový EIS – informácia (pror. Finka) 
  
Rektor Báleš: V neprítomnosti prorektora Finku informoval, že je vypísané výberové 

konanie na dodávku EIS pre STU aj EU v Bratislave. Na MŠ SR je prísľub, 
že zafinancuje nákup tohto softvéru. 
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Stanovisko V-STU č. 5/10/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o výberovom konaní na nový ekonomický 
informačný systém. 
 
 
K bodu 8 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh nájomných zmlúv a dodatkov k nájomným zmluvám. 
Kvestorka STU navrhla, aby zmluvy a dodatky boli schválené len do konca roka 2008 
v súvislosti s prechodom na Euro. Potom bude musieť byť vydané nové usmernenie 
rektora STU týkajúce sa prenajímania priestorov a cien nájmu. 

 
1) NZ s nájomcom Azet sk., a. s. , Žilina. Prenájom nebytových priestorov na ŠDaJ Mladosť, 

Mlynská dolina. Miestnosti 2,3,4 – kancelárske miestnosti o výmere 192,89 m2, miestnosť 
– denná kuchynka o výmere 12,14 m2 v bloku C, 2. poschodie. Predmet nájmu spolu so 
spoločnými priestormi a príslušenstvom je 222,86 m2. Doba nájmu od 1.4.2008 do 
1.4.2010 všetko na účel administratívnych činností. 

2) Dodatok k NZ s nájomcom Mária Mezeiová, ktorým sa predlžuje doba nájmu do 
1.4.2010. Ide o nájom nebytových priestorov na ŠD Hronca, práčovňa osobných vecí. 

3) Dodatok k NZ s nájomcom OMEGA TS s. r. o., Bratislava. Dodatkom sa predlžuje doba 
nájmu do 1.4.2010 Pôvodne ide o prenájom nebytového priestoru na ŠD Mladosť, 
skladové priestory a prísl. (sklad 500 Sk/ m2/rok a príslušenstvo 200.- Sk / m2/rok)  

4) Dodatok k NZ nájomcu Richard Tahotný, Pezinok. Dodatkom sa predlžuje doba nájmu do 
1.4.2010. Pôvodne ide o nájom priestorov na ŠD Mladosť, sklad a spoločne priestory – 
sklad 700.- Sk/ m2/rok a 300.- Sk/ m2 /rok spoločné priestory.  

5) Dodatok k NZ s nájomcom ENERGY-TEC s. r. o., Bratislava. Dodatkom sa predlžuje 
nájom do 1.4.2010. Pôvodne nájom nebytových priestorov na ŠD Mladosť, prevádzkové 
priestory, skladové priestory a príslušenstvo. 

6) Dodatok k NZ nájomcu ASSA s. r. o., Nitra. Dodatkom sa predlžuje nájom do 1.4.2010. 
Pôvodne prenájom nebytových priestorov na ŠD Mladá Garda, obchodný priestor a sklad 
s príslušenstvom. 

7) Dodatok k NZ nájomcu Miroslav Mikulík, Bratislava, dodatkom sa predlžuje nájom 
nebytových do 1.4.2010 a mení sa predmet nájmu na ŠD Mladá garda. Prenajíma sa   
priestor v bloku F (prípravovňa mäsa, mraziaci box vstavaný, šatňa, strojovňa 
a príslušenstvo celkom o výmere 93 m2. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/10/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomných zmlúv a dodatkov k nájomným 
zmluvám s dĺžkou trvania do 31.12.2008 v súvislosti s prechodom na Euro. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh zmluvy na zabezpečenie leteniek a služieb súvisiacich 
s leteckou prepravou osôb do zahraničia. 
Rektor Báleš sa opýtal, ako je v zmluve sformulovaný bod týkajúci sa nákupu letenky 
v prípade, ak si cestujúci zoženie lacnejšiu letenku ako ponúkne SATUR. Tento bod sa 
v predloženom návrhu zmluvy nenachádza. 

 



 5

 
 
Stanovisko V-STU č. 6/10/2008 
Rektor STU poveruje prorektora Janíčka rokovaním so zmluvným partnerom o tomto bode 
zmluvy. 
 
3) Prorektor Janíček: 

Reklamné nosiče na budovách fakúlt STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 5/10/2008 
Vedenie STU nesúhlasí s reklamnými nosičmi na budovách fakúlt STU. Prorektor Janíček 
môže rokovať o umiestnení reklamných nosičov len na budovách ŠD STU. 
 
4) Prorektor Janíček: 

Informoval, že 24. mája 2008 o 19. hodine je Retro čaj na ŠD Mladá Garda. Prosí 
záujemcov o lístky na túto akciu včas mu to oznámiť. 

 
5) Prorektor Petráš: 

Informoval, že 14. mája 2008 otvára firma Viessmann výrobca kotlov, solárnych 
systémov, tepelných čerpadiel vzdelávacie stredisko pri letisku v Bratislave. Navrhuje 
podpísať zmluvu o spolupráci medzi STU a touto firmou. 

 
6) Ing. Timár: 

Informoval o liste od dekanov FEI a SvF STU o záujme kúpiť výučbový softvér 
MATHEMATICA, o ktorý majú záujem minimálne 4 fakulty STU. Začalo sa rokovanie 
medzi CVT STU a fakultami o aké licencie by išlo a koľko ich má byť a stým súvisiaca 
cena. 

 
7) Predseda AS STU Žalman: 

- Informoval o termínoch rokovania AS STU.  
- JUDr. Fabianová má registrovať štatúty súčastí STU. Iba štatút univerzity ide na 

registráciu na MŠ SR. 
- Nová budova FIIT sa podľa jeho názoru nebuduje ako súčasť kampusu STU 

v Mlynskej doline. Prorektor Janíček navrhol stretnutie dekanov FEI a FIIT STU 
ohľadom toho, aby definovali čo bude využívané spoločne. Prorektor Petráš navrhol 
menovať splnomocnenca pre výstavbu FIIT. Rektor Báleš poveril prorektora Janíčka 
prípravou stretnutia Zástupcov vedenia STU, AS STU, obidvoch fakúlt a odborníkov 
z FA STU. 

 
8) Kvestorka Žideková: 

Dostala návrh na organizačnú zmenu na ŠD od riaditeľa Ing. Hulíka so začlenením 
športového areálu.  

 
Uznesenie V-STU č. 6/10/2008 
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom organizačnej zmeny okrem športového areálu 
na ŠD Mladá Garda.  
 
Uznesenie V-STU č. 7/10/2008 
Vedenie STU rozhodlo, že do portfólia aktivít prorektora Petráša bude patriť aj športová 
činnosť na STU. 
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9) Prorektor Redhammer: 

Informoval, že firmy Johnson Controls a Bosch majú záujem o spoluprácu s STU. 
 
10) Prorektor Kalužný: 

- Informoval, že CKP STU zorganizovalo úspešnú akciu – pracovné príležitosti 
v Nemecku, bol o ňu veľká záujem. 

- Informoval o seminári zorganizovanom dodávateľom AIS z Brna. Plán je vypísať 
medzinárodný projekt na vytvorenie nového moderného AIS za účasti 
programátorov z viacerých univerzít vrátane našej STU. 

 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


